
Zápis ze schůzky Žákovského parlamentu 

datum konání: 29. 11. 2019 

program schůzky: 

- zhodnocení školského fóra 

- připomínky a pochvaly k chodu školy 

- připomenutí nejbližších akcí školy 

- další 

přítomni:  
Barbora Verová 
 

přítomna 

Adam Calta 
 

nepřítomen 

Amélie Panková přítomna 
 

Ivana Michálková přítomna 
 

Šimon Hedánek  
přítomen 

Maik Oplíštil  
přítomen 

Tereza Lepšíková přítomna 
 

Eliška Červená  
přítomna 

Jana Beranová zastoupena Karolínou Šmejkalovou 
 

Jakub Kubeš nepřítomen 
 

Petra Dlasková přítomna 
 

Lenka Skramuská přítomna 
 

Vojtěch Šulík přítomen 
 

Štěpán Šulík přítomen 
 

 
Závěr:  
Na začátku schůzky žáci zhodnotili školské fórum. Podle žáků je velmi přínosné, neboť mají pocit, že 
jim přináší nové informace a jejich nápady jsou přijímány nejen školou, ale i zástupci města. Poté 
jsme zhodnotili věci ve škole – plusově vidí žáci hlavně akce (sbor, rozsvícení stromku, světýlkový 
průvod či stezku), naopak jako problém vnímají chaos v šatnách (různé potraviny ve věcech, 
přeházené věci). Všichni se snažíme tento problém řešit. Poté jsme si připomněli nadcházející akce a 
popřáli si krásný nový rok. Další schůzka se uskuteční v lednu. 
 


